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Protokół Nr 5 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Więcborku, odbytego  

w dniu 24.03.2015r. 

 

Posiedzenie odbyło się w Sali Krajeńskiej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku. 

 

Spotkanie trwało od godz. 13:00 – 14:15. 

 

Obecność według załączonej listy obecności. 

 

Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli: 

 

1. Burmistrz Więcborka      - Waldemar Kuszewski. 

2. Skarbnik Gminy Więcbork     - Alina Kruk 

3. Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Więcborku - Adam Kubiak 

4. Księgowa ZGK w Więcborku     - Grażyna Kamińska 

 

 

Na wstępie Przewodniczący Komisji p. Henryk Szwochert powitał wszystkich obecnych  

i przypomniał tematykę obrad spotkania, która obejmowała: 

 

1. Ustosunkowanie się do wniosku Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej  

w Więcborku w sprawie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków obowiązujących na terenie miasta i gminy Więcbork – 

zaopiniowanie projektu uchwały w ww. sprawie. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2015. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Więcbork. 

4. Sprawy różne. 

  

Do powyższego nie wniesiono zmian 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 

 

Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad jako pierwszy zrealizowany został punkt 

dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia  

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków obowiązujących na terenie miasta i gminy 

Więcbork. 

Wniosek o przedłużenie taryf wraz z uzasadnieniem stanowi Załącznik do niniejszego 

Protokołu / do wglądu w biurze RM oraz stronie BIP Gminy Więcbork/ 

Na podstawie art. 24, ust 9a ustawy z dnia 7 czerwca 2001r. o zbiorowym zaopatrzeniu  

w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, Zakład Gospodarki Komunalnej Spółka z o. o. 

w Więcborku w dniu 17.02.2015r. złożył wniosek o przedłużenie czasu obowiązywania taryf 

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na okres od 1 

maja 2015r. do dnia 31 grudnia 2015r. do stosowania na ternie miasta i gminy Więcbork. 

Zgodnie z powołanymi na podstawie prawnej przepisami ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu 

w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków Rada Miejska w drodze uchwały, przedłuża na 
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uzasadniony wniosek przedsiębiorstwa, taryfę przygotowaną przez Zakład Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o. o. w Więcborku, czas obowiązywania dotychczasowych taryf na okres 

8 miesięcy. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Radny Andrzej Wenda wskazał, że przy okazji spotkań z mieszkańcami często pojawia się 

pytanie dotyczące opłaty abonamentowej stosowanej przez ZGK w Więcborku zarówno  

w przypadku wody, jak i ścieków. Konsumenci przekonują, że opłata abonamentowa powinna 

być jedna nie dwie.  

 

Dyrektor ZGK  odpowiedział,  że różnie zakłady do tego podchodzą. Opłata abonamentowa 

jest opłatą za odczyt, rozliczenie i utrzymywanie w gotowości sieci kanalizacyjnej  

i wodociągowej. Niektóre firmy mają  ten abonament tylko jeden ale na wyższym poziomie. 

Zakład Gospodarki Komunalnej w Więcborku zastanawia się nad ewentualnymi 

rozwiązaniami w tym zakresie. W przedłożonym projekcie jeszcze nic nie zmieniono, gdyż 

taryfa jest przedłużana. Od miesiąca stycznia być może Zakład sprawę przemyśli  

i  wprowadzony zostanie jeden abonament. 

 

Skarbnik Gminy Więcbork zauważyła, że na rachunkach łącznie są liczone dwa 

abonamenty za wodę i dwa abonamenty za ścieki. Rachunek obejmuje co prawda 

dwumiesięczny okres rozliczeniowy ale sam odczyt jest jeden. 

 

Dyrektor ZGK powiedział, że przy sporządzaniu kosztów i kalkulacji tego abonamentu 

wzięto również pod uwagę, że jest to odczyt  raz na dwa miesiące ale abonament liczy się na 

każdy miesiąc. 

 

Radny Stanisław Posieczek podobnie, jak radny Wenda, wskazywał na to, że społeczeństwo 

chce. aby w temacie abonamentów sprawa była jasna i funkcjonował tylko jeden abonament.  

 

Przewodnicząca RM powiedziała, że po raz pierwszy usłyszała czemu służy abonament. 

Wcześniej mówiono, że on jest, bo prawo na to zezwala. Sugerowała, że skoro przez tyle lat 

abonament „był, bo był” - bo ustawodawca umożliwiał jego wprowadzenie, zlikwidować tą 

opłatę całkowicie, a nie ją podwyższać. Sam koszt wody jest chyba kosztem utrzymania 

urządzeń w gotowości, a nie abonament.  

 

Dyrektor ZGK mówił, że taryfy konstruowane są na podstawie Rozporządzenia Ministra 

Budownictwa z 2006r. W tym Rozporządzeniu są wskazane koszty kwalifikowane, które 

Spółka musi umieścić na abonament oraz pobór i odprowadzanie ścieków. Są bowiem 

mieszkańcy, którzy odprowadzają ścieki i ci, którzy ich nie odprowadzają. Są też mieszkańcy, 

którzy korzystają ze swojej wody – studnie i tacy, którzy korzystają z sieci wodociągowej. 

Jeżeli ten abonament wliczony zostałby w koszty wody, to ci którzy pobierają wodę i za nią 

płacą, dopłacaliby do tych, którzy z tego nie korzystają.  

 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że w związku z tym, że Zakład wnioskuje  

o przedłużenie taryf, proponuje pozostawienie stawek łącznie z abonamentami do końca roku 

ale z nowym rokiem, w nowym rozdaniu, zastanowienie się nad  likwidacją lub 

wprowadzeniem jednego abonamentu. Chciał również dowiedzieć się coś o wynikach 

finansowych Spółki. 
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Dyrektor ZGK powiedział, ze nie przygotował się co prawda na taką ilość członków Komisji 

ale wykonał ksero rachunku zysków i strat i to, co ma może radnym przekazać. Na 

wodociągach Spółka odnotowała 30.000,00 zł zysku; kanalizacja – 33.000,00 zł zysku; 

Ciepłownictwo – 53.000,00 zł zysku; Wywóz nieczystości stałych – ok. 20.000,00 zł zysku; 

Cmentarz ok. 16.000,00 zł straty / inwestycja w zakup kostki polbrukowej/. Działalność 

finansowa jest na poziomie 75.000,00 zł. Łącznie kwota 199.000,00 zł brutto. 

 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Obecnych 13 radnych 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu głosowało - 11 radnych 

Wstrzymała się od głosu     - 1 radna 

 

 

Projekty uchwał finansowych omówiła Skarbnik Gminy Więcbork p. Alina Kruk. 

 

a) w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2015. 

 

 

Zmiany dotyczyły: 

 

1. Zwiększenie planu dochodów majątkowych w rozdz. 60016 § 6630  o kwotę 175.000,00 

zł. dokonano na podstawie złożonego wniosku do Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu o 

dofinansowanie wykonania zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi gminnej nr 

020206C relacji Zakrzewek - Nowy Dwór - Zboże - I etap na odcinku 1000 mb”. 

2. Zmian w planie dochodów budżetowych w rozdz. 75801 § 2920 dokonano na podstawie 

Pisma Ministra Finansów nr ST3.4750.5.2015 dotyczącego zwiększenia o kwotę 

14.024,00 zł. części oświatowej subwencji ogólnej dla Gminy Więcbork na 2015 r. 

3. Zmian w planie wydatków budżetowych pomiędzy rozdz. 05011 § 4560 a 75023 § 4430 o 

kwotę 12.600,00 zł. dokonano w celu zapłaty odsetek od płatności wykorzystanej 

niezgodnie z przeznaczeniem dotyczącej wykonania inwestycji pn.: „Przebudowa, remont 

pomostu oraz remont budynku hangaru służącego wędkarstwu, rekreacji i turystyce 

ogólnodostępnej wraz z jego wyposażeniem”. 

4. Zmian w planie wydatków budżetowych w rozdz. 60016 § 4210 oraz rozdz. 92109 § 6050 

i § 4210 o łączną kwotę 4.000,00 zł. dokonano dla prawidłowej realizacji przedsięwzięć 

wykonywanych przez Sołectwo Lubcza w ramach funduszu sołeckiego zgodnie z uchwałą 

Zebrania Wiejskiego z dnia 10.03.2015 r..  

5. Zwiększenia planu wydatków majątkowych w rozdziale 60016 § 6050 o kwotę 350.000,00 

zł. dokonano w związku ze złożonym wnioskiem do Urzędu Marszałkowskiego w 

Toruniu o dofinansowanie wykonania zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi 

gminnej nr 020206C relacji Zakrzewek - Nowy Dwór - Zboże - I etap na odcinku 1000 

mb”. 

6. Zwiększenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 70005 § 4610 o kwotę 30.000,00 zł. 

dokonano z przeznaczeniem na pokrycie kosztów opłat sądowych w związku z 

przygotowaną do sądu dokumentacją odnośnie egzekucji zaległych czynszów za lokale 

komunalne. 

7. Zwiększenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 71095 § 4260 o kwotę 2.000,00 zł. i 

§ 4300 o kwotę 5.000,00 zł. dokonano z przeznaczeniem na pokrycie kosztów związanych 

z funkcjonowaniem targowiska (zakup energii, wywóz nieczystości). 
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8. Zmian w planie wydatków budżetowych w rozdz. 75412 pomiędzy paragrafami o kwotę 

1.000,00 zł. dokonano w związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej wprowadzonej 

rozporządzeniem Ministra Finansów z dnia 16 grudnia 2014 r. zmieniającego 

rozporządzenie w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i 

rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł zagranicznych, polegającą na 

połączeniu trzech paragrafów dotyczących Internetu, telefonii stacjonarnej i telefonii 

komórkowej w jeden paragraf „4360 Opłaty z tytułu usług telekomunikacyjnych”. 

9. Zwiększenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 75495 § 3030 o kwotę 100,00 zł. 

dokonano z przeznaczeniem na pokrycie kosztów związanych z rekompensatą dla osób 

fizycznych za utracone zarobki z tytułu wezwania do osobistego wstawienia się w 

sprawach dotyczących powszechnego obowiązku obronnego. 

10. Zmniejszenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 75702 § 8110 o kwotę 75.000,00 zł. 

dokonano z przeznaczeniem na pokrycie wydatków związanych z realizacją zadania 

określanego w pkt. 5. 

11. Zmniejszenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 75818 § 4810 o kwotę 100.000,00 

zł. dokonano z przeznaczeniem na pokrycie wydatków związanych z realizacją zadania 

określanego w pkt. 5. 

12. Zmiany w planie wydatków budżetowych w dziale 801 i 854 podyktowane zostały 

bieżącym funkcjonowaniem oświaty Gminy Więcbork. 

13. W rozdz. 80101 § 6050 dokonano zmiany nazwy zadania inwestycyjnego na: 

„Przebudowa i rozbudowa budynku świetlicy przy Zespole Szkół w Sypniewie”. 

14. Zwiększenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 80195 § 2360 o kwotę 1.000,00 zł. 

dokonano z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji dla organizacji prowadzących 

działalność pożytku publicznego związanych ze sportem szkolnym. 

15. Zmniejszenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 85215§ 3110 o kwotę 54.100,00 zł. 

dokonano z przeznaczeniem na pokrycie wydatków związanych z realizacja zmian 

przewidzianych w niniejszej uchwale. 

16. Zwiększenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 85295 § 2360 o kwotę 500,00 zł. 

dokonano z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji dla organizacji prowadzących 

działalność pożytku publicznego związanych z integracją osób niepełnosprawnych. 

17. Zwiększenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 90001 § 4300 o kwotę 10.000,00 zł. 

dokonano z przeznaczeniem na pokrycie planowanych kosztów związanych z wyceną 

sieci kanalizacyjnej w Więcborku i Sypniewie dla potrzeb planowanego aportu tych 

środków majątkowych do ZGK Sp. z o. o. w Więcborku. 

18. Zwiększenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 92109 § 4300 o kwotę 41.000,00 zł. 

dokonano z przeznaczeniem na sfinansowanie wykonania dokumentacji projektowej 

dotyczącej modernizacji sali kinowej MGOK w Więcborku (40.000,00 zł.) oraz 

sfinansowania kosztów montażu klimatyzatora w świetlicy wiejskiej w Borzyszkowie. 

(1.000,00 zł.). 

19. Zmian w planie wydatków budżetowych w rozdz. 92109 § 4210 a 4300 o kwotę 1.200,00 

zł. dokonano dla prawidłowej realizacji przedsięwzięć wykonywanych przez Sołectwo 

Puszcza w ramach funduszu sołeckiego. 

20. Zwiększenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 92195 § 2360 o kwotę 1.000,00 zł. 

dokonano z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji dla organizacji prowadzących 

działalność pożytku publicznego związanych z organizacja imprez kulturalnych. 

21. Zmniejszenia planu wydatków budżetowych w rozdz. 92695 § 2360 o kwotę 2.500,00 zł. 

dokonano w związku z zakończeniem działalności przez LZS „Sokół” Więcbork i 

przeznaczeniu części dotacji przeznaczonych dla tego klubu z na zwiększenie dotacji dla 

organizacji prowadzących działalność pożytku publicznego związanych ze sportem 

szkolnym, kulturą oraz opieką społeczną. 
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Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Wojciech Janicki prosił o wyjaśnienie dotyczące zakupu klimatyzatora w kwocie 

1.000,00 zł dla sołectwa Borzyszkowo. 

 

Skarbnik Gminy Więcbork wyjaśniła, że w ramach realizowanego w roku ubiegłym 

projektu unijnego na doposażenie świetlic wiejskich zakupiony został klimatyzator. Wówczas 

też zakładano, że montażu urządzenia dokona pracownik Urzędu Miejskiego. Okazała się 

jednak, że  instalacja wymaga specjalistycznych umiejętności i pojawiła się konieczność 

zakupienia usługi w przedmiotowym zakresie. 

 

Radna Beata Lida zapytała, czy Gmina wykonany ma projekt na drogę Zakrzewek – Nowy 

Dwór –Zboże. 

 

Raczej nie. Tu będą chyba brane pod uwagę ogólnie przyjęte zasady odnośnie kładzenia 

nakładek asfaltowych – odpowiedziała Skarbnik Gminy Więcbork. 

 

Radna pytała też na czyj wniosek wykonywane będzie to zadanie. 

 

Skarbnik Gminy Więcbork podała, że to Gmina Więcbork zwróciła się do Urzędu 

Marszałkowskiego o dofinansowanie tego zadania na początku bieżącego roku. 

 

Radna Lida przypomniała, że w ubiegłym roku przy konstruowaniu budżetu złożony został 

wniosek na wykonanie drogi od krzyża do szkoły w Pęperzynie i nie został on uwzględniony. 

Pytała zatem dlaczego tak się stało. Nie przypomina sobie natomiast, by obecnie planowana  

w inwestycjach droga była zgłaszana. Nie kwestionuje oczywiście zasadności tej inwestycji  

i ma świadomość potrzeby, zważywszy na ogólny stan dróg gminnych. Chodzi jej przede 

wszystkim o weryfikację kolejności wykonania tych dróg. Jeżeli są możliwości pozyskania 

dofinansowania na tak długi odcinek drogi, to może za jednym razem udałoby się włączyć  

w zadanie również drogę w Pęperzynie.  

 

Skarbnik Gminy Więcbork mówiła, że wybór akurat tego odcinka drogi podyktowany był 

stanem technicznym. Co zaś do propozycji radnej należałoby sprawdzić, czy jest możliwość 

łączenia odcinków różnych dróg w jednej umowie. 

 

Radna Anna Łańska stwierdziła, że jeżeli padło życzenie o włączenie do wniosku drogi  

w Pęperzynie ona chciałaby uzupełnić go również o wykonanie dróg na Osiedlu Piastowskim.  

 

Burmistrz Więcborka podkreślił, że ma świadomość ogromu potrzeb w zakresie inwestycji 

drogowych na terenie gminy Więcbork. Natomiast jeżeli chodzi o drogę zaplanowaną  

w ramach Funduszu Rekultywacji Gruntów Rolnych, to temat pojawił się w grudniu. Droga, 

która obejmuje zadanie dotyczy trasy po której jeździ autobus szkolny, a materiał z którego 

obecnie zrobiona jest droga stanowi dobrą podstawę do położenia asfaltu. Kontynuując 

wcześniejsze inwestycje tego typu, gdzie droga tłuczniowa została w następnych latach 

pokryta asfaltem, podjęto taką nie inna decyzję. Ciężko odnieść się do sprawy, o której 

mówiła radna Lida ponieważ tego wniosku nie czytał i nie rozpatrywał.  Zapewnił, że Gmina 

przeanalizuje możliwości ujęcia odcinka drogi w Pęperzynie we wniosku sprawdzi też jego 

stan i ewentualnie utwardzi tak, by był on przejezdny.  
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Radny Wenda  dociekał, jak Gmina zamierza wykorzystać oszczędności powstałe w dziale 

budżetu przeznaczonym na odśnieżanie i zabezpieczenie dróg w okresie zimowym. Zima była 

dość łagodna, zatem zdaniem radnego, jakaś część środków pozostała zapewne 

niewykorzystana. 

 

Burmistrz Więcborka odpowiedział, że na ta chwile nie jest w stanie odpowiedzieć radnemu 

jakiego rzędu są to oszczędności. Niemniej dział dróg w budżecie na 2014 rok był 

nieoszacowany i w bieżącym roku Gmina musiała zapłacić faktury za prace wykonane w roku 

2014. Ma też świadomość, że stan dróg jest taki nie inny i na pewno będzie skłaniał się ku 

inwestowaniu w sieć dróg gminnych, żeby rzeczywiście były one lepszej jakości. 

 

Radna Beata Kopta odniosła się do punktu 13 omówionych zmian pytając, czy dobrze 

rozumie, iż zadanie polegające na wygospodarowaniu pomieszczenia na świetlicę w ZS  

w Sypniewie skupiać się będzie na rozbudowie budynku przy boisku szkolnym nie zaś na 

przystosowaniu pomieszczeń poddasza w budynku szkoły. 

 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że zmiana dotyczy dokładnie tego o czym mówiła radna. 

Kwota zadania, póki nie znana jest wartość kosztorysowa zadania, pozostaje bez zmian.  

 

Radna Kopta pytała też, czy jest już jakaś koncepcja rozbudowy budynku. 

 

Burmistrz Więcborka uzupełniając wypowiedź Skarbnik Gminy wskazał, że temat ten 

chciał rozwinąć w sprawach różnych ale jeżeli Przewodniczący Komisji pozwoli przekaże te 

informacje w tej części posiedzenia. Bryła budynku ma przybrać kształt litery „L”. Część 

pionowa będzie, tą częścią starszą, pozioma stanowić będzie element dobudowany – nowy.  

W zaproponowanych zmianach korekcie podlegała jedynie nazwa samego zadania, natomiast 

koszt wykonania pozostaje na tym samym poziomie zabezpieczenia, ponieważ na dziś nie ma 

jeszcze kosztorysu inwestorskiego. Choć przyjmuje się, że kosztorys inwestorski będzie 

przekraczał kwotę zabezpieczoną w budżecie Gminy jest też nadzieja, że kwota poprze 

targowa będzie od niego niższa. Dyrektor ZS w tegorocznym budżecie ma wpisaną pozycję  

i środki dotyczące budowy ogrodzenia tj. 40.000,00 zł, jednakże skłonna jest, gdy zajdzie taka 

potrzeba przeznaczyć je na ten właśnie cel.  

 

Radny Kazimierz Wilczyński  proponował , by w kwestii zgłaszanych „życzeń” spotkać się 

w ustalonym gronie i sporządzić listę układając w niej zadania do zrobienia według stopnia 

ważności.    

 

Radna Anna Łańska prosiła o wyjaśnienie punktu dotyczącego wydatkowania kwoty 

30.000,00 zł na pokrycie kosztów sądowych i przygotowaną dokumentację odnośnie 

zaległych czynszów za lokale komunalne.  

 

Skarbnik Gminy Więcbork powiedziała, że sprawa zaległości czynszowych przejętych po 

byłym AZK jest wszystkim raczej znana, a kwota ta na dzień dzisiejszy opiewa na kwotę 

ponad 700.000,00 zł samej należności głównej. To, co miało być zapłacone przez najemców, 

to już zostało wpłacone, a pozostało już tylko wobec pozostałych dochodzenie roszczenia na 

drodze sądowej. W tym roku należy kompleksowo uregulować sprawę, ponieważ droga  

poprzez wysyłanie upomnień została już wyczerpana. Niezależnie od wyniku egzekucji droga 

ta i tak musi zostać przeprowadzona. 
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Radny Jan Antczak z kolei przypomniał, że są takie sołectwa, które wszystkie swoje 

pieniądze z funduszu sołeckiego na swoje sołectwom, a inni nie dają nic. Był zdania, że jeżeli 

sołectwo daje ze swojego funduszu 20.000,00 zł, czy 30.000,00 zł, to Gmina powinna mu 

pomóc i dołożyć ze swoich środków do jakiejś inwestycji.  

 

Skarbnik Gminy przypomniała, że fundusz sołecki, to nic innego, jak pieniądze Gminy. 

 

Radna Łańska zgłosiła wniosek formalny, aby kwota montażu klimatyzatora w świetlicy 

Borzyszkowie rozłożona została w ten sposób, by 500,000 zł stanowiły środki budżetu Gminy 

i 500,00 zł środki z funduszu sołeckiego sołectwa Borzyszkowo. 

 

Skarbnik Gminy Więcbork tłumaczyła, że wprowadzenie nowego przedsięwzięcia  

w sołectwie wymagałoby przede wszystkim uchwały zebrania sołeckiego. Poza tym jest to 

wydatek, który w żaden sposób nie jest zawiniony działaniami sołectwa. 

 

Radna Łańska uznała, że klimatyzator, jest rzeczą luksusową i skoro sołectwo Borzyszkowo 

było stać na zakup takiego urządzenia to jest tak, jak w powiedzeniu cyt.: „Jeżeli kogoś stać 

było na wóz, to musi być kogoś stać na zakup konia” – koniec cytatu. Dlatego też, jeżeli dziś 

zaszła konieczność sfinansowania usługi montażu, według niej winno to nastąpić „po 

połowie”. 

 

Radny Stanisław Piłka piastujący jednocześnie funkcję sołtysa sołectwa Borzyszkowo 

podał, że zakup nie nastąpił klimatyzatora nie był zakupem odrębnym, a stanowił część objętą 

Programem z LGD dotyczącym doposażenia świetlic wiejskich. W programie nie ujęto 

montażu, ponieważ w celu ograniczenia kosztów przyjęto, że zainstalowaniem zajmie się 

elektryk zatrudniony w Urzędzie Miejskim. Okazała się jednak, że musi być to ekipa 

specjalistyczna, serwisant urządzenia, który podpisuje gwarancję.  Pierwotnie miało być to 

sfinansowane z środków funduszu sołeckiego ale wcześniej kwoty te rozdysponowane zostały 

na utwardzenie placu wokół świetlicy oraz utwardzenie dróg gminnych w sołectwie  

i doświetlenie punktu zbiorczego, w którym zbierają się dzieci oczekujące na autobus 

szkolny. W funduszu pozostał jedynie kwota ok. 2.000,00 zł – 3.000,00 zł na imprezy 

integracyjne w sołectwie typu dzień dziecka, dzień kobiet itp. Za montaż klimatyzatora  za 

płacił ze swoich pieniędzy na co ma rachunek, ponieważ termin gonił i trzeba było zwieźć 

papiery do Urzędu Marszałkowskiego w celu rozliczenia Projektu. Sam obiekt nie jest 

sołtysa, czy wsi ale gminny, żeby w tej chwili przeznaczyć na usługę środki funduszu trzeba, 

by było zwoływać zebranie i to co zostało przeznaczyć na ww. cel. 

 

Radny Wojciech Janicki powiedział, że w jego opinii powyższa sprawa powinna być 

nauczką na przyszłość, by w przyszłości podobnych sytuacji unikać. Apelował,  

by w zaistniałych warunkach Gmina wyłożyła potrzebne środki ale w kolejnych tego typu 

sprawach stosować rozwiązanie zaproponowane przez radną Łańską. 

 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję i w pierwszej kolejności prosił o przegłosowanie 

wniosku złożonego przez radną Annę Łańską. 

 

 

 Rozłożenie kwoty montażu w proporcji: 1.000,00 zł, 500,000 zł środki budżetu 

Gminy i 500,00 zł środki z funduszu sołeckiego sołectwa Borzyszkowo. 

 

Obecnych 12 radnych 
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Za wnioskiem głosowała - 1 radna 

Przeciwnych   - 8 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 3 radnych 

 

Wniosek upadł 

 

Następnie Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektu uchwały. 

 

Obecnych 12 radnych 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało - 10 radnych 

Wstrzymało się od głosu    - 2 radnych 

 

b) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

 

Projekt jest po części wypadkowa zmian w budżecie omówionych powyżej, jak również faktu 

umorzenia z końcem ubiegłego roku pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. Zmiany dotyczą konieczności zweryfikowania 

przychodów i rozchodów oraz kwoty długu w latach 2015 – 2017. 

 

Projekt nie wywołał dyskusji radnych 

 

Obecnych 12 radnych 

 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem głosowało - 10 radnych 

Wstrzymało się od głosu    - 2 radnych 

 

 

 

Spraw różnych nie wniesiono 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Prot. I. Mrozek 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów 

 

/-/ Henryk Szwochert 

 

 

  

 

 


